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Komisja Statutowo-Prawna 

Rady Powiatu Zgierskiego 

w kadencji 2014 – 2018 

 

 

PROTOKÓŁ NR 21/16 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 25 listopada 2016 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Komisji.  

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

  

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Tomasz Jędrzejczak 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Przeanalizowanie skarg na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu. 

3. Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017. 

4. Zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego.  

5. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2017. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji. 

7. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XXVI sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie posiedzenia.   
 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji otworzył 21 posiedzenie Komisji i przedstawił  porządek 

posiedzenia.  
 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

 

Ad. 2 

Skarga na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu. 

 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu Marta Pietrak- Kędzierawska przekazała,            

iż  skarżący to osoba w wieku 60 lat, nauczyciel wychowania fizycznego i pływania. 

Pracował w różnych instytucjach w swoim zawodzie, również prowadził własną działalność 

gospodarczą w zakresie ubezpieczeń społecznych. Skarżący jest zarejestrowany jako 

bezrobotny od 6 września 2016 r. w PUP w Zgierzu. Wcześniej był dwukrotnie 

zarejestrowany jako osoba bezrobotna. Pierwszy raz wyrejestrowanie nastąpiło z tytułu nie 

stawienia się  na wizytę, drugi raz doszło do tego w wyniku podjęcia zatrudnienia. Podczas 

rejestracji skarżący otrzymał dwukrotnie, czy trzykrotnie ofertę pracy zgodną ze swoimi 

kwalifikacjami. Pracodawca jednak go nie zatrudnił. Urząd Pracy nie ma na to jednak 

wpływu. Skarżący w swojej skardze podnosi to że skierowany na żadne szkolenie, ani na 

studia podyplomowe. Urząd nie finansuje jednak takich studiów. Szkolenie jakie skarżący 

chciałby rozpocząć to zarządzanie w oświacie. Jest to szkolenie typowo przeznaczone dla 

osób, które są nauczycielami-czynnymi zawodowo, a nie dla osób bezrobotnych. W związku 

z tym, skarżący nie mógł być na nie skierowany. Studia podyplomowe nie są generalnie przez 

PUP finansowane z uwagi na to, że środki jakie otrzymują z Funduszu Pracy nie są 

wystarczające. Także zawsze na początku roku Powiatowa Rada Rynku Pracy  opiniuje  



2 

 

propozycje dyrektora, co do zasadności przyznania środków na formy, które dają efektywność 

zatrudnienia. Natomiast, gdyby osoba bezrobotna złożyła taki wniosek o skierowanie na 

studia podyplomowe i byłoby to zasadne, to wówczas na pewno PUP by się do tego 

przychylił. Skarżący złożył wniosek o dotację na otworzenie własnej działalności 

gospodarczej. Został on rozpatrzony wnikliwie przez komisję powołaną zarządzeniem 

dyrektora, której członkami są pośrednicy, doradcy, księgowi, specjaliści od instrumentów. 

Bezrobotny jest nauczycielem w-fu, a zamierzał rozpocząć działalność: posadzkarstwo, 

tapetowanie, oblicowywanie ścian. Biorąc pod uwagę kwalifikacje, skarżący nie jest 

przygotowany do prowadzenia tej działalności gospodarczej. Są to środki publiczne, więc 

muszą być racjonalnie wydatkowane i przede wszystkim osoba ubiegająca się o przyznanie 

takich pieniędzy musi posiadać kwalifikacje do prowadzenia własnej działalności 

gospodarczej. Ten wniosek był taki suchy, bez żadnych promes współpracy, nie zostało 

zrobione rozeznanie rynku, czy będzie miał w ogóle jakieś szanse powodzenia na rynku, nie 

wskazał czy będzie zatrudniał pracownika. Wniosek oceniono negatywnie. Aczkolwiek 

byłaby szansa w przyszłości, aby skarżącemu pomóc chociażby z uwagi na wiek, bo trudno 

będzie mu na rynku pracy znaleźć zatrudnienie. Gdyby takie szkolenia wykończeń wnętrz 

były realizowane w przyszłym roku przez PUP, mógłby zostać zapisany i po ukończeniu 

takiego szkolenia zdobyłby kwalifikacje w tym kierunku bądź ewentualnie poprzez 

skierowanie indywidualne. 

 

Przewodniczący Komisji po analizie przedmiotowej sprawy zaproponował, aby Komisja 

wnioskowała o uznanie skargi za niezasadną. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek o uznanie skargi za niezasadną. 

 

Skarga na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu. 

 

Radca Prawny PUP w Zgierzu Dorota Szewczyk przekazała, iż skarżąca wystąpiła                          

z wnioskiem o udzielenie pożyczki na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie 

usług oraz handlu wodno-kanalizacyjnego. 25 października 1995 r. umowa została podpisana.                         

W momencie jej zawierania skarżąca była mężatką. Mąż wyraził pisemną zgodę na to, żeby 

żona zaciągnęła zobowiązanie. Zabezpieczeniem tej umowy było ustanowienie hipoteki na 

nieruchomości, która była i jest we wspólności małżeńskiej. Była to jedna z form 

zabezpieczenia, którą dłużnicy (pożyczkobiorcy) mogli sobie wybrać. Kiedy zaczęły się 

problemy ze spłacaniem tej pożyczki, pożyczka została wypowiedziana i skierowana na drogę 

postępowania sądowego. Został wydany nakaz, uzyskana klauzula wykonalności przeciwko 

małżonkowi dłużnika, co uprawniało urząd do podjęcia czynności zmierzających do 

wyegzekwowania z majątku wspólnego. Państwo Kolczyńscy 11 marca 2005 r. notarialnie 

znieśli wspólność małżeńską majątkową. PUP występował z wnioskiem do komornika.                   

Pierwsze postępowanie zostało umorzone ze względu na to, że przedmiotowa nieruchomość 

była dwukrotnie obwieszczona o licytację, natomiast nikt do niej nie przystąpił. W 2014 r. 

skarżąca wystąpiła do PUP z wnioskiem o umorzenie zadłużenia. Sprawa w tym zakresie  

była już 3-krotnie przedmiotem posiedzeń obecnie Powiatowej Rady Rynku Pracy.                        

Za każdym razem była podejmowana uchwała o charakterze negatywnym, nie wyrażająca 

zgody. Wojewoda Łódzki, po zaskarżeniu, wniesieniu środka odwoławczego  do II instancji 

przez stronę, wykazywał pewne rzeczy, które trzeba jeszcze ustanowić. Za każdym razem 

PUP spełniał te wymogi. Polityka Wojewody jest taka, że strona ma pozycję mocniejszą niż 

urząd i tu dochodzi do pewnych rozbieżności.  Po raz czwarty istnieje prawdopodobieństwo, 

że ta sprawa wnioskowana o umorzenie będzie przedmiotem grudniowych obrad Powiatowej 

Rady Rynku Pracy.  W tej chwili stan zadłużenia wynosi ponad 76 tys. zł. Należność główna 

z tego to 10 tys. zł, resztę stanowią odsetki, koszty postępowań, opłaty komornicze. 

Oprocentowanie wynosiło wówczas około 30% w stosunku rocznym i taką wysokość odsetek 
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mają obowiązek naliczania, obowiązują ich postanowienia zawarte w nakazie zapłaty.  

Ponieważ w tym czasie toczy się postępowanie egzekucyjne, władnym tutaj jest komornik 

przy Sądzie Rejonowym w Łęczycy. Skarżąca składa de facto skargę do organu 

administracyjnego, jakim jest  PUP, natomiast dotyczącą zagadnienia stricte z postępowania   

cywilnego, ze względu że Komornik wydał postanowienie, w czerwcu tego roku, o umorzeniu 

postanowienia co do nieruchomości, które  PUP jako strona zaskarżył, nie zgadzając się                   

z takim postanowieniem. Sprawa jest w toku, jeśli chodzi z postępowania skarbowego.                    

Do chwili obecnej Sąd Rejonowy w Łęczycy nie wyterminował rozprawy. Pewnym 

utrudnieniem jest, że Komornik z zakresu działania Sądu Rejonowego w Łęczycy jest 

jedynym komornikiem tam działającym. Natomiast skarga dotyczy tego postanowienia                   

o umorzeniu, które PUP zaskarżył i przedmiotem skargi są czynności w ramach postępowania 

cywilnego. Skarga zgodnie z właściwością obowiązującą w postępowaniu administracyjnym 

została przekazana do Wojewody Łódzkiego, który uznał się niewłaściwym, jako organ 

administracyjny, do rozstrzygania w zakresie skargi postępowania cywilnego. I tym 

sposobem znaleźliśmy się w tym miejscu rozstrzygając o sprawie cywilnej w ramach Kpa.  

 

Dyrektor PUP dodała, iż w tej chwili nie da się z tym nic zrobić, PUP czeka na 

wyterminowanie sprawy odnośnie uchylenia zaskarżenia PUP. Nie można ruszyć dalej z tą 

sprawą, trzeba czekać. Nie wiadomo, kiedy sąd wyznaczy termin.  

 

Przewodniczący Komisji po analizie przedmiotowej sprawy zaproponował, aby Komisja 

wnioskowała o uznanie skargi za niezasadną. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek o uznanie skargi za niezasadną. 

 

Ad. 3 

Projekt budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017 (materiał sesyjny). 

 

Wicestarosta Powiatu Zgierskiego Krzysztof Kozanecki  nadmienił, iż po raz pierwszy 

w projekcie budżetu jest zapisany kredyt w wysokości 8,5 mln zł. Jest to związane z bardzo 

rozbudowanym działem inwestycji, które sięgają prawie 17 mln zł.  

 

Komisja przy 3 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu. 

 

Ad. 4 

Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2017-2026                           

po autopoprawkach (materiał sesyjny). 

 

Wicestarosta przekazał, że wczoraj otrzymano kosztorys budowy sali gimnastycznej przy 

Zespole Szkół Specjalnych w Ozorkowie. Jest to wieloletnia inwestycja, na którą wniosek 

trzeba złożyć do końca listopada. Dlatego takie dane muszą zostać zawarte w WPF. Wniosek 

zostanie złożony do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

Ad. 5 

Komisja jednogłośnie przyjęła plan pracy na rok 2017, który stanowi załącznik nr 3  

do protokołu. 
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Ad. 6 

Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności w roku 2016, które stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu.   

  

Ad. 7 

1) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Zgierskiego na rok 2017. 

  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Statutowo-Prawnej 

Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2017. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetowo-

Finansowej Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2017. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Ochrony Zdrowia 

i Opieki Społecznej Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2017. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2017. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2017. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa 

i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2017. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego  i Infrastruktury Przestrzennej Rady Powiatu Zgierskiego na rok 

2017. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

9) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji do spraw 

Przeciwdziałania Bezrobociu Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2017. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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10) Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Młodzieżowego Domu Kultury 

w Zgierzu. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

11) Projekt uchwały w sprawie zaliczenia działki nr ewid. 552/2 (w obrębie Biała) 

w miejscowości Jeżewo, gm. Zgierz do kategorii dróg powiatowych. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

12) Projekt uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 

usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od 

usunięcia pojazdu. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

13) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/215/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia   1 kwietnia 2016 r. w sprawie uchwalenia planu finansowego 

realizacji zadań rehabilitacji społecznej i zawodowej, ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, na rok 2016. 

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Wojciech Brzeski przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

14) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2016 – druk A. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

15) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2016 – druk B. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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16) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/173/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej  Powiatu Zgierskiego na lata 2016-2022 – po autopoprawkach. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

17) Projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na Starostę 

Zgierskiego. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 8 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 20/16. 

 

Ad. 7 

Spraw różnych nie podnoszono. 

 

Ad. 8 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji dokonał 

zamknięcia 21 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.     

Protokołowała  
 


